



永續發展金融商品投資情形

2024年7月承作國泰世華商業銀行「綠色定期存款」新台幣3仟萬元整，該綠色存款資金國泰世華商業銀行將運用於再生能源、永續水源等綠色授信業務，ANT與CUB共同邁向企業永續，為ESG盡一份心力。

CATHAY UNITED BANK, CO., LTD.

承作綠色定期存款確認函

Confirmation of Green Time Deposit

日期：2024年7月8日

Date: 2024/7/8

一、茲確認貴戶向本行承作綠色定期存款，條件如下：

We hereby confirm you have made the following Green Time Deposit with us:

存款種類 Type of Deposit	:	綠色定期存款 Green Time Deposit
定存帳號 Time deposit Account No.	:	761-26-104750-1
幣別 Currency	:	新台幣 (NTD)
金額 Amount	:	30,000,000
存款期間 Period	:	從 2024/07/05 到 2024/08/05 From 2024/07/05 To 2024/08/05
期別 Term	:	1 個月 Month
利率 Interest Rate	:	0.85%

二、綠色存款資金應運用於各項符合本行規定之綠色授信項目之融資或再融資。

Funds of the Green Time Deposit shall be used in financing or refinancing environmentally beneficial projects according to the Our rules and guidance.

三、敬請查照。

Please take note of the above.

此致

Hereby Given To

艾思特精密工業股份有限公司 台照



國泰世華商業銀行

敬啟

Sincerely,

CATHAY UNITED BANK, CO., LTD.

本確認函非屬存款憑證，僅作為該客戶承作本行綠色定期存款之佐證，其相關資料之保密或揭露由該客戶自行全權處理/負責。
This confirmation is not a deposit certificate. It is an evidence only for the named client to undertake our green time deposit. Content of which is kept confidential and its disclosure is at the client's discretion/ full responsibility.